

شروط وأحكام حملة بنك البحرين الإسلامي الترويجية مع شركة طلبات
Bahrain Islamic Bank and Talabat Company Campaign's Terms and Conditions

1. Bahrain Islamic Bank (the Bank) is organizing a promotion campaign for all the types and tiers of Credit Cards (the Card) starting on 12th December 2018 and ending on 31st December 2018 (the Promotion Period).
1. ينظم بنك البحرين الإسلامي (البنك) حملة ترويجية لكافة حاملي بطاقاته الائتمانية من كل الفئات (البطاقة) تبدأ من 12 ديسمبر 2018 وتنتهي في 31 ديسمبر 2018 (الفترة الترويجية).
2. The Cardholder is entitled for a 50% discount on the total amount of the transaction, or maximum of BHD 5, on each transaction by using the Card in Talabat's Application or website during the Promotion Period (the Promotion).
2. يحصل حامل البطاقة على خصم بقيمة 50% من مجمل مبلغ المعاملة، أو 5 دينار بحريني كحد أقصى لكل معاملة عند استخدامه البطاقة لدى موقع أو تطبيق شركة طلبات خلال الفترة الترويجية (العرض).
3. The Cardholder may benefit from this Promotion by using his/ her Card twice only during the Promotion Period.
3. يمكن لحامل البطاقة الاستفادة من هذا العرض عند استخدامه البطاقة مرتين فقط خلال الفترة الترويجية.
4. The Cardholder may benefit from this Promotion and any other promotion provided by the Bank and Talabat, each respectively, during the Promotion Period.
4. يمكن الجمع بين هذا العرض والعروض الترويجية الأخرى المقدمة من البنك وشركة طلبات، كل على حدة، خلال الفترة الترويجية.
5. This Promotion is not applicable on service charges, including but not limited to, delivery charges.
5. لا يطبق هذا العرض على رسوم الخدمة كرسوم التوصيل على سبيل المثال وليس الحصر.
6. In order to benefit from this Promotion, the Cardholder must obtain the latest version of Talabat Application or via Talabat website.
6. للاستفادة من هذا العرض يجب على حامل البطاقة استخدام آخر تحديث لتطبيق طلبات أو من خلال الموقع الإلكتروني لطلبات.
7. This Promotion is only valid in the Kingdom of Bahrain.
7. يسري هذا العرض في مملكة البحرين فقط.
8. Suspended and canceled Card Account, at the date of the raffle, VISA debit cards and
8. يستثنى من هذه الحملة الترويجية حساب البطاقة المعلق أو المغلق في تاريخ السحب، بطاقات فيزا

corporate credit Cards are excluded from this promotion campaign.

9. Credit Cards Terms and Conditions shall apply.
10. The Bank reserves the right to amend or cancel these Terms and Conditions at any time as per its sole discretion. However, amendments or cancelation will be notified to the customer at-least 1 days prior to taking effect by sending a SMS on the number registered with the Bank. The Bank accepts no liability or responsibly if the customer fails to provide his updated contact details.
11. These terms and conditions are made in Arabic language, and the Arabic text shall prevail in case of any discrepancy with English text.

المصرفية وبطاقات الشركات الائتمانية.

9. تطبق شروط وأحكام البطاقات الائتمانية.

10. يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه الشروط والأحكام وتفاصيل الحملة الترويجية، كما يحتفظ بحقه في إلغاء الحملة الترويجية في أي وقت وفق سلطته التقديرية. وعلى البنك أن يخطر الزبون بأية تغييرات قبل يوم واحد على الأقل من تاريخ نفاذها من خلال إرسال رسالة نصية إلى رقم الزبون المسجل لدى البنك. ولا يتحمل البنك أية مسؤولية في حالة فشل الزبون بتحديث أرقامه المسجلة لدى البنك.

11. حررت هذه الشروط والأحكام باللغة العربية، ويعتبر النص العربي هو المعتمد عند الاختلاف مع النص الانجليزي.